



NOTULEN WERKOVERLEG

12 oktober 2023 20.00 uur Schalm Parlatorium

1. **Opening en Mededelingen (Tineke)**

Voorstellen René van Broekhoven (nieuw Dorpsraadslid).

Een gaste is aanwezig om indruk te krijgen van de taken communicatie.

De notulen van 14 september worden goedgekeurd.

Binnengekomen stukken/mededelingen:

- Verslag gesprek met centrummanager Koningsoord.
- Bijna voltallige Dorpsraad was aanwezig bij presentatie over SRBT (Stedelijke regio Tilburg-Breda) woondeal: Voor welke doelgroepen zal gebouwd worden in Akker/Heikant? Hanteert gemeente Tilburg preferentiebeleid? Presentatie hebben we inmiddels ontvangen.
- Bijeenkomst Raad van Advies de Schalm: er zijn enkele logistieke en personele wijzigingen in de Schalm.
- Grote zaal: er volgt een gesprek met de financiële verantwoordelijke van de Schalm en Platform 533 met het adviesbureau, maar dit is verplaatst.

2. **Gebiedsontwikkeling Oostflank (Tineke, Roland en Kees)**

Verslag overleggen gebiedsontwikkeling Oostflank, d.d. 26-09-23 en 03-10-23. We willen een artikel plaatsen in de Schakel over bijeenkomst van de gemeente (2 november). Deze informatie kan ook op de website, Facebook en Thuis in Berkel-Enschot. Ook kan de informatie worden geplaatst in nieuwsbrief.

Kunnen sportlocaties buiten het dorp worden gecentraliseerd? Het is bekend dat er momenteel parkeerproblemen bij sportclubs zijn. DR heeft een voorbereidend gesprek voor de bijeenkomst over het concept Koersdocument van 2 november gehad met wethouder en ambtenaren en dit o.a. voorgelegd. Het zullen hoge kosten zijn. In de DR-vergadering wordt besloten dat het een goed idee is om deze vraag op 2 november te stellen bij de bijeenkomst van de gemeente voor de inwoners over het koersdocument.

Bij de bijeenkomst koersdocument van de gemeente komt een plenaire sessie, daarna korte presentatie van de DR. Daarna volgt een panel met stellingen gevolgd door een informatiemarkt.

Brabants Dagblad is benaderd voor serie artikelen per dorp over participatie en zorgpunten/knelpunten.

3. **Coffeeshop winkelcentrum Koningsoord (Roland en Ben)**

Op 4 oktober was een bijeenkomst in de Schalm over dit onderwerp. Er is een petitie van 4000 inwoners die tegen een coffeeshop zijn.

Bestuursrechtelijke aanpak: er komen mogelijk kosten voor "verkenning". DR-leden gaan akkoord om deze zo nodig te betalen. Inwoners worden benaderd of zij via hun rechtsbijstand kunnen bijdragen. Er komt evt. een gezamenlijke actie (crowdfunding) van inwoners om juridische kosten te financieren.

Civiel rechtelijke (ook wel privaatrechtelijk genoemd) aanpak is voor de VvE. De VvE kan pas in actie komen als de eerste gram soft drugs verkocht is.

Gemeente heeft aangegeven dat er waarschijnlijk uitstel komt van uitgifte van de vergunning.

Standpunt van de Dorpsraad is reeds verwoord via inspreekmoment bij de Gemeenteraad.

- 4. Stakeholdersoverleg Koningsoord (Roland)**

Verslag van 25 september 2023.
Bijeenkomst over kruispunt Brevierstraat/Eikenboschweg: de inloop is druk bezocht en er zijn veel vragen gesteld. Waarom komt er geen rotonde? Dit kost nog meer bomen. Vooral vragen over veiligheid van de fietsers.
Busverbinding: de bushalte wordt verplaatst dichterbij Koningsoord.
- 5. WDR-overleg (Roland, Ben, Marius en René)**

Op 18 oktober is er weer een overleg.
- 6. Werkgroep Communicatie (Wilma en Ben)**
 - Nieuwsbrief: voorstellen René nadat informatiebijeenkomst over het koersdocument geweest is.
 - Voortgang aanpassen website en Facebook: in bestaande context zo houden; website volgt Dorpsagenda, dus het is beter om op een later moment aanpassingen te maken.
 - Communicatieplan: er is een document gemaakt waarin een beleid van 3 jaar wordt opgezet en hoe ingevuld.
 - Vacature Dorpsraadslid "Communicatie": er volgt binnenkort een gesprek met een kandidaat.
 - Openbare jaarvergadering wordt gehouden op 14 december 2023: we kunnen vertellen over ontwikkelingen Oostflank en stand van zaken coffeeshop. Waar gaan we ons op richten? Bijvoorbeeld onderwerp wonen. Mogelijk een bijeenkomst met kraampjes en sub-thema's? Ook relatie met Dorpsraad moet kenbaar worden gemaakt.
- 7. Werkgroep Verrijk je Wijk / Financiën (Sjef)**

Geen opmerkingen.
- 8. Werkgroep Zorg en Welzijn (Wilma en Tineke)**
 - Notulen Platform Welzijn: bijeenkomst "senioren helpen" is op 2 november.
 - Status Kwiek route: 2 concept routes worden besproken.
 - Status Loket BE, waaronder overleg met WMO loket. Problemen met voetpaden melden via Fixi app. Stadsnieuws wordt niet overal bezorgd. Dit wordt gemeld bij wijkregisseur.
 - Binnenkort volgt Lemon enquête: we zijn benieuwd naar de uitslagen.
 - In 2023 heeft Buurtbudget 14 nieuwe aanvragen ontvangen. Hiervan zijn 8 aanvragen ontvangen na het artikel in de Schakel (13 september). Op het eerstvolgende overleg worden 9 nieuwe aanvragen besproken, namelijk: 2 x 2 aanvragen voor opknappen speeltuintje, plaatsen tafeltennistafel, voetbal/basketbalveld in Nieuwe Warande, plaatsen dennenboom met elektrapunt, verfraaien transformatorhuisje, verder inrichten honden uitlaatplaats. Dit artikel was dus zeer succesvol. Mogen we zo'n actie jaarlijks herhalen? Akkoord.
 - Stulp in Torentjeshoef heeft opknopbeurt gehad. Er is ook kunst opgehangen.
- 9. Werkgroep Jeugd (Marius)**
 - Voortgang jongerencentrum: n.a.v. mail R-Newt de vraag wie het gaat oppakken om partijen bij elkaar te brengen?
 - Nieuwe school: mogelijke tussenoplossing zou kunnen zijn het gebouw van de Scouting, later op het terrein van Jong Brabant en daarna mogelijk een nieuwe school in Nieuwe Akkers.
- 10. Werkgroep Cultuur en evenementen (Anja, Sjef en Ben)**
 - Nieuwjaarsreceptie: er is contact gelegd met Concordia. We gaan concrete invulling bespreken.
 - Voor verschillende wijken van Tilburg en Biezenmortel worden cultuurcoaches aangesteld. Er is een cultuurvisie waarin dit vermeld staat en waarvoor subsidie wordt verleend. Er gaat een brief mede namens DR naar gemeente met het verzoek om een cultuurcoach voor Berkel-Enschot.

- Op 6 mei 2024 bestaat Dorpsraad Berkel–Enschot 25 jaar. Het DB stelt voor om iets te organiseren voor de “oud” en “huidige” bestuursleden. Anton, Kees en René vormen een werkgroepje.

11. Werkgroep Veiligheid (René)

Thema Veiligheid: inhoud en dossier? Te denken valt aan “Sociale Veiligheid” en “Verkeersveiligheid”: website bevat oud materiaal. René vindt dat de informatie op de website van de DR actueel dient te zijn, hetgeen nu zeker niet het geval is. In Dorpsagenda staat verkeersveiligheid, maar geen sociale veiligheid. Momenteel bevat het dossier Veiligheid alleen Veilig Honk en Veiligheidsdag. René wil verdieping van dit onderwerp. Hoe werken we samen met de verschillende dossiers? We gaan dit bij onze brainstormsessie gebiedsgericht werken bespreken. Ook de vraag wat komt er in de Dorpsagenda over veiligheid?

12. Actiepuntenlijst (Anton)

Aangepast.

13. Activiteitenkalender (Anja)

Aangepast.

14. Rondvraag

- Vrijwilligerslunch of presentje?” We gaan iets doen met een presentje en mogelijk extra aandacht voor de mensen die veel werk verzetten.
- Update “Brainstormsessie gebiedsgericht werken”: doel bespreken Dorpsagenda en gebiedsgericht werken. Ook gaan we de kernthema’s bespreken. Wat missen we en hoe willen we de structuur?

15. Sluiting